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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie aplikacji PEKA na urządzenia mobilne. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku z zaplanowanymi na rok 2021 przez ZTM pracami związanymi  

z modernizacją systemu PEKA proszę o rozważenie rozbudowy systemu  

o możliwość korzystania z dedykowanej aplikacji na urządzenia mobilne. Obecnie 

konieczne jest posiadanie przez pasażerów plastikowej karty PEKA i odbijanie jej 

przy wejściu/wyjściu z pojazdu. Wprowadzenie aplikacji na telefony komórkowe 

zwiększy wygodę użytkowników oraz pozwoli na nie posiadanie plastikowej karty 

przez pasażerów. Wejście/wyjście z pojazdu mogłoby być zgłaszane poprzez 

aplikację, co rozwiąże „tłoki” przy czytniku PEKA przy drzwiach pojazdu. 

 Zwracam się z wnioskiem o przeprowadzenie stosownych zmian w systemie 

PEKA. 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
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